
PROTOKOLL nr 21 

2023-06-10 Årsmöte Risö Samfällighetsförening  

När: 2022-06-10 kl. 11:00 

Var: Karl & Edvins brygga, Risö västra  

 
 
 

1. Val av ordförande för stämman 
Lars Björs valdes till mötesordförande. 

 

2. Val av sekreterare för stämman  
Anna Spikh valdes till sekreterare. 

 

3. Val av 2 justeringsmän tillika rösträknare 
Ingvar Alghede och Tove Jendman valdes till justeringsmän tillika rösträknare. 

 

4. Fråga om stämmans behöriga utlysande  
Besvarades av årsstämman med ja. 

Kallelse med dagordning, Verksamhetsberättelse, Årsredovisning, Revisionsberättelse, Budget och 

debiteringslängd, Fullmakt, Motion samt Valberedningens förslag utskickat till medlemmarna 3 

veckor innan mötet via email.  

Ett fåtal medlemmar som saknar email har fått utskicket via post. 

Materialet har också publicerats i facebook-gruppen: Risö Samfällighetsförening. 

 

5. Fastställande av röstlängd 
Röstlängd fastställdes. 

 

6. Fastställande av dagordning  
Den föreslagna dagordningen godkändes. 

 

7. Styrelsens verksamhetsberättelse  
Lars Björs gick igenom årsberättelsen som också skickats ut tillsammans med kallelsen.  

 

8. Revisorernas berättelse 
Revisor Åsa Cider meddelar att räkenskaperna är fint skötta, utan anmärkning och därmed godkänd. 
Åsa ger fullt stöd för ansvarsfrihet. 

 

9. Fastställande av resultat 
Annika Hedström redogjorde för det ekonomiska resultatet.  
Styrelsens förslag är att vi inte binder mer pengar i bryggfonden. Det klargjordes att styrelsen har 
mandat att ta beslut angående investeringar i bryggan, men styrelsen kommer att meddela alla 
beslut till medlemmarna. 
Enig årsstämma fastställde resultatet. 

 



10. Ansvarsfrihet för styrelsen 
Enig årsstämma beviljade ansvarsfrihet för styrelsen. 
 

11. Propositioner från styrelsen 
Styrelsen har inte föreslagit några propositioner. 

 

12. Motioner från medlemmar 
Inga inkomna motioner. 

 

13. Ersättning till styrelse och revisorer 
Enig årsstämma beslutade att ingen ersättning skall utgå till styrelse och revisorer.  

 

14. Val av styrelse (valberedningen)  
Lars redogjorde redogjorde för valberedningens förslag som också skickats ut i samband med 
kallelsen. 

Enig årsstämma biföll valberedningens förslag. 

 

Ordförande Anthony Gilley (nyval), 1 år  
Kassör Annika Hedström (omval), 2 år 
Sekreterare Anna Spikh (omval), 2 år 
Ledamot Anders Svensson (omval), 1 år 
Suppleant Klas Lüppert (omval), 1 år 
Suppleant Sven Boberg, (nyval), 1 år 
 
 

15. Val av revisorer och revisorssuppleant (valberedningen)  
Enig årsstämma biföll omval av revisor: Åsa Cider och revisorssuppleant: Maja Lüppert ytterligare 1 
år. 

 

16. Frågan om ny valberedning  
Lars Björs och Christer Olausson valdes av enig årsstämma till valberedning för 1 år.  

 

17. Styrelsens förslag till budget  
Föreningens kassör föredrog styrelsens förslag till budget och avgifter. 

Avgiften från föregående år kvarstår.  

Förslag till debitering 2023-2024:  

- Medlemsavgift 100 kr per fastighet/år, totalt 5 400 kr  

- Bryggavgift 400 kr per fastighet/år, totalt 21 600 kr  

- Nyttjandeavgift 300 kr per hushåll, totalt 18 600 kr 

(justering för flerhushållsfastigheter enligt debiteringslängd)   

 

Totala intäkter för året blir 45 600 kr och efter kostnader blir det budgeterade överskottet 10 000 kr 
för året. Detta överskott är till för oförutsedda kostnader. 

 

18. Fastställande av budget  
Budgeten fastställdes av enig årsstämma som biföll styrelsens förslag. 

 

19. Firmateckning och bankfullmakt  



Årsmötet beslutade att ordförande Antony Gilley och kassör Annika Hedström tecknar föreningens 

firma var för sig. 

Årsmötet beslutade att Anthony Gilley och Annika Hedström tecknar föreningens bankkonto i 

Nordea var för sig. 

 

20. Bankfullmakt Ljungbackens bryggförening  
Årsmötet beslutade att Ljungbackens bryggförening har rätt till eget konto i Nordea.  

Årsmötet beslutade att Lennart Cider har rätt att teckna kontot själv. 

 

21. Övriga frågor  

• Lars Björs informerar om sophämtningen. 

Styrelsen har haft möte med Tjörns kommun och Renova angående vår sophantering. Den 

placering av soptunnor som vi har idag accepteras inte av arbetsmiljöskäl. 

Sophämtningen kommer att ske kl 9-11 på onsdagar varje vecka under sommarperioden. Vi på 

ön behöver denna sommar hjälpas åt med att köra ut sopkärlen på bryggan den tid som båten 

kommer och sedan köra tillbaka tomma kärl till sopstationen.  

Ett ”tvättstugeschema” finns uppsatt i väntkuren där alla kan skriva upp sig den onsdag man kan 

vara behjälplig med att köra ut kärlen på bryggan.  

Mer detaljerad information komme att förmedlas till dem som skriver upp sig.  

• Lars Björs informerar om att en bryggrupp har bildats. Denna brygggrupp skall inventera bryggan 
för att se vilka åtgärder som behöver genomföras avseende bryggunderhållet. 

• Klas Lüppert informerade om säkerhetsarbetet på ön. 

o Vår utrustning ägs numer av Räddningstjänsten StorGöteborg 
o Så länge vi kvalitetssäkrar vårt användande av utrustningen genom att ha övningar så får vi 

lov att bruka utrustningen vid en eventuell incident. 

o I år kommer brandövningarna att bestå av sk. Momentövningar. Detta går ut på att alla skall 
få känna på och öva in alla moment. Datum ej bestämt. 

• Annika Boberg informerar oma tt det nu råder eldningsförbud. 

• Lennart Cider informerar oma tt midsommarfirandet startar med att alla som vill plockar blommor 
till midsommarstången och träffas på fotbollsplanen kl 11 för att klä och resa stången. 
Därefter är alla välkomna kl 15 för dans. 

• Krister Olausson meddelar att gångbron över till västa gaveln kommer behöva lagas under sommaren 
och att virke kommer att köpas in.  

 

22. Meddelande om plats där stämmoprotokollet hålls tillgängligt  
Stämmoprotokollet tillgängliggörs så hemsidan. 
 
 
Medlemmarna tackar styrelsen för sitt arbete under året. Extra tack till Lars Björs och Göran Berg 
som avslutar sina uppdrag. Årsmötet avslutades. 
 

 
 
 
 
Vid protokollet 



 

 

Anna Spikh    Ingvar Alghede 

Sekreterare    Justerare 

 

 

 

Tove Jendman 

Justerare  

 

 


